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我们曾经美丽的地球

Our Once Enchanting Earth

Sungrow Power Supply Co., Ltd.



我们的地球正在遭受破坏

Our Earth is Being Destroyed

2

Sungrow Power Supply Co., Ltd.



在全球，20%的世界人口消耗了80%的地球资源

每年，1300万公顷的森林消失

每天，5000人因为没有安全的饮用水而死亡

每小时，全球有3个物种从地球永远消失

2014年，全球二氧化碳排放量高达323亿吨

2015年，我国酸雨区域占国土面积的30%

科学家预计: 

在未来50年中，陆地上1/4的动物和植物将遭到灭顶之灾 

在2050年，地球上将有100万个物种灭绝

由于地球资源过度开发,有毒污染物过度排放导致环境灾难，

二氧化碳过度排放导致全球变暖... 

极端天气频现，给人类带来无数灾难，我们不珍惜家园，家园

便会抛弃我们

According to scientists: 

In the next 50 years, 1/4 of animals and plants on land will extinct.

In 2050, 1 million species on earth will die out.

Due to overexploitation of earth resources, excessive discharge of toxic 

pollutants caused environmental disasters, and excessive emission of carbon 

dioxide leads to global warming…

Frequent extreme weather brings numerous disasters to the human beings. 

If we do not cherish our homeland, it will abandon us.

20% of world population consumes 80% of Earth resources globally.

Forests of 13 million hectares disappear every year. 

5000 people die because of no safe drinking water every day. 

3 species disappear from the earth forever globally every hour. 

In 2014, global carbon dioxide emissions reach up to 32.3 billion tons.

In 2015, China’s areas of acid rain account for 30% of the national territory.
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SUNGROW截至2017年底，已在全球累计安装了超过6000万kW逆变设备，每年可生产清洁绿色电力达780亿度，减排二氧化碳6240万

吨以上。伴随SUNGROW的发展成长，这一数据正在逐年快速扩大！

Sungrow has installed over 60GW of inverters worldwide as of December 2017. They can generate 78 billion kWh of green electricity and reduce more than 62.4 million tons of 

CO2 emission every year. The figure will increase annually with the development of Sungrow.

SUNGROW，每年为地球减排   6240万吨 二氧化碳。

SUNGROW reduces emission of around 62.4 million tons of carbon dioxide each year.

让人人享用清洁电力

Clean power for all
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曹仁贤

Founder
创始人

Chairman of Sungrow Power Supply Co., Ltd. 

Researcher

Deputy to the 13th NPC

Vice Chairman of CPIA

Vice Chairman of CPSS

President of Anhui New Energy Association

Vice President of Anhui Chamber of Commerce

PHD Supervisor of Hefei University of Technology (concurrently)

阳光电源股份有限公司 董事长

研究员

第十三届全国人民代表大会代表

中国光伏行业协会副理事长

中国电源学会副理事长

安徽省新能源协会会长

安徽省总商会副会长

合肥工业大学博士生导师（兼）

Cao Renxian

Sungrow Power Supply Co., Ltd.
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Company & Team
阳光公司和团队

Since its establishment, Sungrow team has been adhering to the value of “sincere & pragmatic, precise & open, customer 

oriented”, and has recorded a proud achievement. In recent years, Sungrow team has successively won the “national key 

new product”, “the first prize of National Energy Technology Progress Award”, “national high-tech industrialization 

demonstration base”, “Top 500 alternative energy companies” and other honors. Under the wisdom and efforts of the 

team, Sungrow was identified as “State-level Postdoctoral Scientific Research Workstation”, “national enterprise 

technology center” and so on, with comprehensive strength among the world’s first phalanx of alternative energy power 

generation industry.

In the future, Sungrow will adhere to the development mission of “Clean power for all”, keep a foothold in PV and wind 

power business sectors, creatively develop new business in the alternative energy power generation field, actively 

participate in global competition, and endeavor to build the company into a respectable global first-class enterprise.

自阳光成立以来，阳光团队始终坚持“诚恳务实、严谨

开放、成 就 客 户 ”的 价 值 观，书 写 了傲 人 成 绩。近 年来，

阳光团队先后斩获“国家重点新产品”、“国家能源科技进步

一等奖”、国家高技术产业化示范 基地”、“全 球 新 能 源 企 业

5 0 0 强”等荣誉。在团队群 策群力下，阳光被认定为“国家

级博士后科研工作站”、“国家认定企业技术中心”等，综合

实力跻身全球新能源发电行业第一方阵。

未来，阳光将秉承“让人人享用清洁电力”的发展使命，立

足光伏、风电业务，创新拓展新能源发电领域 新业务，积极

参与全球竞争，努力将公司打造成受人尊敬的全球一流企业。
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Company & Team
阳光公司和团队
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多方合力    成就梦想
Honors

Multiple E�orts to Achieve Dreams

博士后科研工作站

国家火炬计划重点高新技术企业

国家认定企业技术中心

中国驰名商标

国家高新技术产业化示范工程

全球新能源企业500强

中国新能源企业30强

安徽科学技术一等奖

国家发改委“技术进步优秀项目奖”

国家重点新产品

国家级“守合同重信用”企业

国家级工业品牌培育示范企业

... ...

阳光荣耀

Postdoctoral Scientific Research Workstation
High-tech Enterprise of National Torch Program
National Enterprise Technology Center
Well-known Trademark in China 
National High-tech Industrialization Demonstration Project
Top 500 Global Alternative Energy Enterprises
Top 30 Alternative Energy Enterprises in China
First Prize of Scientific and Technological Progress Award of Anhui Province
“Prize for Excellent Project in Technology Progress” presented by the National Development 
and Reform Commission 
National Key New Product
National Enterprise of Observing Contracts and Honoring Credit 
National Demonstration Enterprise of Industrial Brand Cultivation
... ...  
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一个绿色梦想

因为鼓励与支持的浇灌，得以茁壮成长

国家领导的鼎力扶持

行业伙伴的不渝信赖

权威机构的荣誉嘉奖

汇聚成强大力量，帮助我们创造绿色家园

A green dream
Thrives due to the encouragement and support
Full support from state leaders 
Unswerving trust from the industrial partners
Honors and prizes from the authoritative organizations
Converge into a powerful force to help us create a green homeland
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习近平总书记视察阳光电源智慧能源发电系统

全国人大常委会原委员长吴邦国视察阳光电源

中央政治局委员、国务院副总理刘延东视察阳光电源智慧能源发电系统

全国人大常委会原副委员长华建敏视察阳光电源

中共政治局委员、时任安徽省委书记郭金龙向曹仁贤董事长颁发“安徽省科技进步一等奖”

安徽省委书记李锦斌来公司调研

Chinese President Xi Jinping has observed Sungrow’s Smart New Energy Power Generation System.

Wu Bangguo, former chairman of the NPC Standing Committee, visited Sungrow.

LiuYandong, Member of political Bureau CPC Central Committee and Vice-Premier, inspected the smart energy solution of Sungrow.

Hua Jianmin, former vice chairman of NPC Standing Committee, visited Sungrow.

Guo Jinlong, former general secretary of Anhui Provincial Party Committee, awarded Science and Technology Progress Prize to Mr. 

Cao Renxian.

Li Jinbin, secretary of Anhui Provincial Party Committee, visited Sungrow.



3MW光伏实验电站

2.3MW储能微网测试平台

2MW全功率电机拖动平台

35KV 16MW高压实验室

10米法EMC电波暗室

大中小各种环境试验箱

3 MW PV experimental station

2.3 MW energy storage microgrid test platform

2 MW full power motor dragging platform

35 KV 16 MW high voltage laboratory

10M EMC Chamber

Large, medium and small test chambers for various environment

High-grade and advanced R&D team
R&D personnel account for over 35% of the total number of employees
Hundreds of senior, intermediate technical talents
Cooperate with Hefei University of Technology, Zhejiang University, China 
Electric Power Research Institute and a number of other research institutes

高精尖的研发团队

研发人员占员工总数35%以上

高级、中级技术人才高达数百人

合肥工业大学、浙江大学、

中国电科院等多家科研院所合作

阳光研发

Shoulder Environmental Mission to Forge Ahead
肩负环保    开拓进取

R&D
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PV Inverter 光伏逆变器

产品转化效率高，性能安全可靠，能适应高寒、低温、高海拔等多种环境，广泛应用于荒漠、高原、商业屋顶等大、中型光伏发电系统。

集中型光伏逆变器

Central PV Inverter
High conversion efficiency, safe and reliable performance, compatibility with the arctic-alpine, 
low-temperature, high-altitude and multiple other environments, Sungrow central inverter is widely used 
in the desert, plateau, commercial rooftop and other large and medium-sized PV power generation 
system.
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String PV Inverter

组串型光伏逆变器
产品转化效率高，性能安全可靠，可满足户内、户外等不同的应用环境要求，广泛应用于

住宅、商业屋顶、农场等中小型光伏发电系统。

High conversion efficiency, safe and reliable performance, various 
applications of indoor, outdoor and other environmental conditions, 
Sungrow string inverter is  widely used in the small and medium-sized 
PV power generation system of residential, commercial rooftops, 
farms, etc.
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智慧能源管理平台

Smart New Energy Management Platform
Based on cloud computing, Sungrow PV big data platform 
features a real-time and comprehensive control for PV power 
station assets, and carries out automated operation and 
maintenance, as well as continuous optimization, so as to 
improve PR, reduce operational costs, and finally enhance the 
value of the power plant assets.

通过云计算、大数据平台对光伏电站资产实时全面掌控，自动化运维，不断

优化，提高PR，降低运维成本，提升电站资产价值。
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基于二十年的光伏逆变技术积淀，阳光电源致力于提供全球领先的智慧能源解决方案。我们将清洁能源技术与电力电子技术、储

能技术、云计算技术紧密结合，依托雄厚的融资实力、卓越的系统核心装备研制能力、领先的系统集成设计能力，为客户提供光伏电站

的开发、设计、建设、交易、智能运维等涵盖光伏电站全生命周期的整体解决方案。

电站业务

PV Plant Business

智慧光伏电站解决方案 Intelligent PV Plant Solution

PV Plant Investment

光伏电站投资

掌握光伏系统核心逆变技术

Master the Core Technology of the PV System.

Based on 20 years of technology accumulation in PV inverter, Sungrow is committed to providing the world 
leading intelligent energy solutions. We closely combine clean energy technology, power electronic 
technology, storage system technology and cloud computing technology, relying on the abundant financing 
strength, excellent system core equipment development ability and cutting-edge system integrated design 
ability, so as to provide PV plant turnkey solution that covers complete PV plant life cycle from development, 
design, construction, trading to intelligent operation.
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Distributed PV Plant

分布式光伏电站    

提供全球一流的一站式解决方案

Provide the World-leading One-stop Solution for PV Plants
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风能变流器

风能变流器是将风力发电机输出的不稳定电能转换成稳定的交流电，馈入电网的关键设备，主要

应用于大型风力发电场以及小型分布式风力发电系统。

Wind energy converter is the key device for converting the unstable 
electricity output by wind driven generator into stable alternating current 
(AC) that fed into the power grid, and is mainly used in large wind power 
plant and small distributed wind power generation system.

Wind Energy Converter
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电机控制器是将车载蓄电池的电能通过电机转换为动能的车载变频设备。适用于新能源客车、

微车及专用车的能量转换单元，具有效率高、功能全、性能稳定等特点。

Motor controller is the on-board frequency conversion equipment for 
converting the electrical energy of the on-board battery into kinetic 
energy by motor. Applicable to the energy conversion units of new energy 
buses, micro-cars and special vehicles, with high efficiency, complete 
functions, stable performance, etc.

电动车控制器

Electric Vehicle
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储能逆变器是储能系统的核心设备，在可再生能源平滑、微网发电、削峰填谷、电网调频、工商业储电、能量回收、分布式供电等领域

有着广泛的应用，是连接各种储能电池、能源使用者以及公共电网的“桥梁”和“心脏”。特别是在光伏、风电等新能源大规模并入电

网时，可通过储能系统显著提升电能质量，解决新能源间歇性对电网的影响，提高电网友好能力。

As the core device of energy storage system, energy storage inverter is widely used in the renewable energy smoothing, 

microgrid generation, peak shaving and valley filling, power grid frequency modulation, industrial and commercial 

electricity storage, energy recovery, distributed power supply and other fields, and it is a "bridge" and "heart" for 

systems that connect various energy storage batteries, users of energy sources and public power grids. Especially when 

the solar, wind power and other alternative energy are incorporated into power grids on a large scale, it can significantly 

improve the power quality through the energy storage system, solve the intermittent unstable influence of alternative 

energy to power grids, and improve grid-friendly capability.

Energy Storage System
储能系统
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截至2017年底，在全球已安装超过6000万kW逆变设备

阳光产品行销全球50多个国家

Sungrow has installed over 60GW of inverters worldwide as of December 2017,

Sungrow  products have been sold in more than 50 countries

环保中国，惠及全球

References

Environmental Protection in China, Bene�ts all the World

阳 光 成 就
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逆变器业绩
Inverter References

青海共和30MW光伏电站项目

30 MW PV Plant in Gonghe, Qinghai

上海虹桥枢纽6.68MW光伏发电项目

6.68 MW PV Generation Project in Transportation Hub of Shanghai Hongqiao
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中华电力云南大理西村100MW光伏电站

100MW PV Plant by CLP Power in Dali West Village, Yunnan

芝加哥5MW屋面光伏电站

5MW Rooftop PV Plant in Chicago
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泰国75MW光伏电站

75MW PV Plant in Thailand

德国8.3MW光伏电站

8.3MW PV Plant in Germany
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光伏电站投资

PV Plant Investment

合肥肥东石塘镇40MW渔光互补光伏电站项目

40 MW Fishing-solar Complementary PV Plant in Shitang Town, Feidong, Hefei

合肥国家分布式光伏发电应用示范区100MW项目

100MW PV Plant in Hefei-the National Distributed PV Demonstration Area
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中国首批光伏社区-合肥新民社区400kW电站

China’s First Batch of PV Communities - 400 kW PV Plant in xinmin Community，Hefei

Wind Power References
风电业绩

福建连江北茭48MW风电场项目

48MW Wind Farm in Lianjiang, Fujian Province
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Energy Storage References
储能业绩

上海洋山港3MW储能系统

3 MW Energy Storage System in Yangshangang, Shanghai

Electric Vehicle (EV) References
电动车业绩

合肥公交公司纯电动车项目

Pure-electric Vehicle Project of Hefei Bus Group
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阳光服务团队秉承零时间响应及全天候7*24h的服务指导思想，用心为每一个阳光用户提供更专业的产品服务；基于专业服务软件

平台建立的产品备件库及产品档案库，是每一位阳光使用者25年权益的悉心保障。

阳光人在致力让人人享用清洁电力的同时，坚信成就客户，就是成就阳光。

Sungrow service team embraces the ideology of “prompt reaction 24/7” to proactively deliver professional product 

services for each customer. The spare part warehouse and product archives based on professional IT service platform 

provide a considerate guarantee to the customer over 25 years.

Sungrow, While providing clean power for all, believes that our accomplishment is defined by each customer's success.

阳光服务    成就客户

Service 

Sungrow Service –Brings Customer Prosperity

阳 光 服 务
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阳 光 责 任

为了守护我们的地球家园，阳光始终以不断输送绿色能源驱动生活环境的改善。同

时，阳光更肩负社会责任，屡次支援偏远乡村、各大院校、地震灾区，心怀热忱地为

他们输送电力、捐款赠物、传递爱心。

在阳光，青少年绿色实验室更深受中小学生的喜爱，在每一次参观、试验中，环保理

念代代传承。阳光，始终以一颗公益心，担起每一份责任。

In order to protect our earth, Sungrow has always dedicated to 

improving our l iving environment by adopting clean energy. 

Meanwhile, Sungrow shoulders social responsibilities, having 

repeatedly given support to remote rural areas, colleges and 

universities, and earthquake stricken areas by transmitting electric 

power, donating money and presenting other things to them.

In Sungrow, the Youth Green Lab is particularly favored by primary and 

secondary school students.  The environmental protection idea is 

passed on through each visit and experiment. Sungrow always fulfills 

its responsibilities focusing on public benefits. 

肩 上 扛 的 是 每 一 份 信 任 更 是 每 一 份 责 任

The Trust that Sungrow Wins Represents 
Numerous Responsibilities.

Responsibilities

通过SA8000社会责任标准认证

连续多年被授予希望工程“爱心慈善单位”

青少年绿色实验室

首倡光伏扶贫并积极参与全国光伏扶贫事业

广泛参与西部“送电到乡工程”

“阳光电源”杯第三届中国合肥青年创新创业大赛

    

Passing the SA8000 Social Responsibility Standard Certification 

Having been awarded the “Charitable Organization” of the Project Hope for years

Youth Green Lab

Initiating poverty alleviation by PV power generation and actively participating in 

China’s  undertaking on poverty alleviation by PV power generation

Extensively taking part in the “Township Electrification Program” in western China 

Sungrow Cup China Hefei Youth Innovation and Entrepreneurship Competition
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Green Dream

《绿色梦想》

花儿红  绿草青

湖泊睁着大眼睛

天蓝蓝  水盈盈

天空飞来小蜻蜓

我们的家园多美丽

多少次仰望  天空的蔚蓝  云彩的霞光

多少次沐浴  绿色的朝阳  新生的希望

我们怀揣同一个梦想

绿色动力  阳光把这世界点亮

开拓中变革  用专业的力量  绽放光芒

梦想的追寻  我无法阻挡  展翅去翱翔

我们翻开人类新的篇章

千帆竞渡  阳光精神一路领航

有信心  向前冲

超越期望  追逐阳光追逐风

再前行  不回头

无悔青春  一路上你我同加油

感恩阳光  与你同行

我们的目光在这里凝聚

为了明天的希望

风雨里昂首  橙色的风暴  掀开崭新的未来

感恩阳光  与你同行

我们的歌声在四海遍及

心怀清洁的梦想

让我们携手  托起绿色的爱  向世界传递

28



w w w.sungrowpower.com
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